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El Grup Municipal del C.D.S. de Castell-Platja 
d'Aro, després d'un any de gestió en el govern del nos-
tre municipi, es dirigeix a l'opinió pública aprofitant el 
marc ofert per la revista "El Carrilet", per a informar al 
municipi de la tasca que s'està portant a terme per 
l'equip de govern de les diferents àrees i en compliment 
del seu programa electoral. 

En primer lloc, ens agradaria parlar de les grans 
otxes que ja s'estaven executant en el moment de la nos-
tra entrada en el Consistori. 

P A S S E I G MARÍTIM 
El concurs d'idees va ser guanyat pel projecte dels 

arquitectes Fuses i Viader. 
Va ser exposat al públic durant el termini regla-

mentari per fer les oportunes alegacions. 
L'execució de les obres va ser contractada direc-

tament pel M.O.P.U. a l'empresa Dragados y Construc-
ciones, S.A., amb un termini d'execució de 29 mesos. 

Sabem que aquest projecte no és del gust de to-
thom, però una vegada acabada i entregada l'obra hi in-
troduirem totes les millores que es considerin conve-
nients. 

P L A Ç A D'EUROPA 
Ei Grup Municipal del C.D.S. de Castell-Platja 

d'Aro, va manifestar durant la campanya electoral de les 
darreres eleccions la seva disconfomiitat amb la ubica-
ció del Palau d'Esports i Congressos. 

Una vegada assumides les responsabilitats de go-
vern, hem cregut oportú l'acabament de la primera fase, 
sobretot per potenciar la pràctica de l'esport de base 
del nostre municipi, sense oblidar les altres activitats 
culturals o.de promoció que puguin ser compatibles. 

El projecte inicial ha estat ampliat amb un pàrking 
soterrani per a uns 400 vehicles que creiem que és ne-
cessari donada la categoria del nostre municipi. De mo-
ment i amb la finalitat de fer més decent la plaça i en 
tant no s'executi la segona fase del projecte, hem asfal-
tat i senyalitzat la zona d'aparcament d'aquesta plaça. 

Referent als equipaments culturals que formen 
part de la segona fase d'aquest projecte, estem conven-
çuts que és imprescindible la seva execució. 

Acomplint el nosti'e programa electoral, hem donat 
soluci'ó a les injustes aplicacions de valors en sòl rústic i 
urbà. 

Per tal d'evitar interpretacions subjectives o in-
coherents del Pla General d'Obres i Urbanisme, tenim 
preparat un text refós d'aquest Pla, que properament 

portarem a un Ple per a la seva aprovació. 
Hem assumit tots els compromisos de l'anterior 

Corporació, malgrat les dificultats en que els hem tro-
bat, i a la vegada estem portant a terme els nostres 
compromisos electorals per a millorar el medi de vida 
dels nostres veïns. 

Només enti-ar en el govern, ens vàrem verure en la 
urgent necessitat d'acondicionar l'Escola Comarcal Vall 
d'Aro, donat que el seu estat estava força deteriorat. 
La Llar d'Infants Municipal de Platja d'Aro, per primera 
vegada no tanca les seves portes durant els mesos 
d'estiu i a més a més aquest any, s'ha obert un menjador 
per als nostres petits. S'ha ampliat també l'horari del 
Casal d'Estiu oferint també servei de menjador i de 
transport. 

Amb la finalitat d'evitar la concentració de 
l'aparcament, s'han habilitat diferents zones, ampliant 
l'oferta de pàrking gratuït i a la vegada descentralitzat. 
S'han crea, en total a tot el municipi unes 1.000 noves 
places de pàrking. 

L'emplaçament del mercat ha estat canviat per a 
facilitar als nostres conciutadans un lloc més decent a la 
vegada que s'hi han constixiit uns urinaris públics. 

Els camins veïnals del municipi, han estat asfaltats. 
Les relacions de l'Ajuntament amb la Generalitat, 

han estat potenciades essent del tot satisfactòries. 
Després d'un llarg tràmit, s'ha aconseguit la Ban-

dera Blava d'Europa per a les nostres platges. 
L'Aula Polivalent del Col.legi Comarcal, serà una 

realitat aquest proper curs escolar. La seva consti-ucció 
just al costat mateix del Col.legi, ha començat aquest es-
tiu. 

L'Escola Municipal de Música, donat que el seu an-
terior emplaçament havia quedat petit, s'ha traslladat i 
ha estat dotada dels equipaments necessaris. 

Tal com es va prometre, la il.luminadó del Camp de 
Futbol Municipal de Castell d'Aro, s'ha millorat per a fa-
cilitar una millor pràctica de l'esport. 

Aquest any, una vegada més i després de fer unes 
gestions amb la Generalitat, s'ha aconseguit l'ampliació 
de l'horari comercial 

No disposant de més espai per a continuar enume-
rant la tasca feta pel nostre equip de govern, esperem 
en propers números de "El Carrilet", poder informar-
vos de temes que ens pertoquen a tots i dels projectes 
que ara tenim sobre la taula. 

LA CRISI 

De fet, la resolució de la crisi produida en el sí de 
l'equip de govern a resultes de la dimissió del Sr. 
Cruaftas, no ha fet més que tomar a posar les coses al 
seu lloc natural. La situació que perdurava des de les 
eleccions municipals era una situació que, per qualsevol 
observador de la política local, no podia durar gaire, era 
una situació anòmala. No era, ben mirat, sorprenent que 

el Sr. Ricard López estigués relegat a la Comissió 
d'Hisenda? No era sorprenent que un puntal del nou 
govern municipal com és el representant d'í.C., Sr. 
Bassó, estigués fora de la Comissió de Govern? No era 
sorprenent que el Sr. Cruafías hagués acceptat, 
ingènuamert, tria àrea que no dominava? 

Ja a les primeres dificultats es va veure que 
aquesta situació ficticia no podia durar. El Sr. López es 
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